
5. schůze RO Kobylnice dne 15.1.2015 
 
 
 
Přítomni:  Šmíd, Dolanský, Florian, Štefková, Ulbrichová  
 
 
 Program schůze: 

1. Změna rozpisu rozpočtu č. 10/2014 a rozpočtové opatření č. 17/2014 
2. Smlouva o zřízení věcného břemene E.ON Distribuce  
3. Vyřazení drobného hmotného dlouhodobého majetku  
4. Pořízení vysavače pro klubovnu na č.p. 42 a průmyslového vysavače 
5. Použití rezervního fondu ZŠ a MŠ Kobylnice 
6. Žádost o povolení hostování lunaparku 
7. Žádost o dar do tomboly + tombola obecní ples 
8. Předplatné čtvrtletníku ZRNKO 
9. Lyžařský zájezd do Mariazell 
10. Kontrola dodržení stanovených limitů rychlosti – sdělení 
11. Vyúčtování dotace Sdružení dechová hudba Zlaťanka 
12. Možnost vyhrazení parkoviště na ulici Táborská 
13. Rozpočtové opatření č. 1/2015 
14. Různé 

 
 
1. Změna rozpisu rozpočtu  č. 10 a rozpočtové opatření č. 17/2014 

 
Ve změně rozpisu rozpočtu se jedná o přesun z rezerv v rámci ORG (organizace – jeden druh třídění 
v rozpočtové skladbě) a přesun v rámci (ÚZ – další druh třídění v rozpočtové skladbě), dále posílení 
zdrojů pro nájem sokolovny, posílení zdrojů na občerstvení při předvánočním setkání se seniory a 
posílení zdrojů na nákup stravenek (přesuny v rámci paragrafu). V rozpočtovém opatření se navyšují 
příjmy u některých daňových příjmů. Které jsou přeplněny, snižují se příjmy u daně fyzických osob z 
podnikání. Navyšuje se položka „přísp. z ÚP s ÚZ 13101“ (zdroj ze stát. rozpočtu) a snižuje se položka 
„Přesun v rámci N a Zdr. přísp. z ÚP“ (Položky vypadají shodně, jsou rozlišeny parametrem Nástroj x 
Zdroj, který se však v předložené sestavě neprojevuje, je zaznamenán v podrobnějším členění 
v účetnictví. Dále se převádí prostředky z investice na nákup řeziva pro oplocení sběrného místa. Změna 
rozpisu rozpočtu tvoří přílohu č. 1 zápisu, rozpočtové opatření tvoří přílohu č. 2 zápisu.  
 
Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje změnu rozpisu 
rozpočtu č.10/2014 a provádí rozpočtové opatření č. 17/2014. 
 
hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 
 2. Smlouva o zřízení věcného břemene E.ON Distribuce  
 
E.ON Distribuce provádí úpravu distribuční soustavy pod názvem – „VN821 o. Kobylnice Mohyla - 
Demontáž vVN“, spočívající v odstranění trafostanice a vybudování cca 14 m nového vVN vedení, 
které bude realizováno zčásti (asi 2,7 m) na pozemku p.č. 703/2, který je ve vlastnictví obce. Akce bude 
realizována poblíž čerpací závlahové stanice pod Mohylou Míru.  Pro tento účel předložil E.ON návrh 
smlouvy o zřízení věcného břemene a to za jednorázový poplatek ve výši 4.000 Kč. Obvyklá cena je 
100 Kč/m, tedy navržená výše poplatku je významně vyšší. Návrh smlouvy vychází ze smlouvy o 
smlouvě budoucí, kterou rada obce projednala a schválila 14.4.2014. Návrh smlouvy tvoří přílohu č. 3 
zápisu. 
 
Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje Smlouvu č. HO-
014330030988/002 mezi obcí Kobylnice a E.ON Distribuce, a.s. 
 
 
hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 
 



3. Vyřazení drobného hmotného dlouhodobého majetku  
 

 
Obec používala starší PC inv.č. 10125 (pořízen v roce 2004 za 22.704 Kč) pro vysílání infokanálu do 
kabelové televize. Po výpadku el.energie začátkem prosince a vzhledem k jeho stáří a předchozím 
poruchám již tento PC není rentabilní opravovat (viz příloha č. 4 zápisu). Z toho důvodu se navrhuje jej 
vyřadit z majetkové evidence a zlikvidovat formou předání odborné firmě. Dále halotronový hasicí 
přístroj inv.č. 10061, který byl umístěn v traktoru a při kontrole se ukázalo, že má povolený uzávěr a je 
bez tlaku, bubnová sekačka inv. Č. 10068, pořízená spolu s původním kultivátorem (pořízená 1999) a 
stolní lampa inv.č. 10027 
 
Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje vyřazení PC inv.č. 
10125 a halotronového hasicícho přístroje inv.č. 10061 z majetkové evidence a jejich likvidaci 
předáním odborné firmě, dále vyřazení bubnové sekačky inv.č. 10068 a stolní lampy inv.č. 10027 a 
jejich likvidaci rozebráním a odevzdáním do sběru. 
 
hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 

4. Pořízení vysavače pro klubovnu na č.p. 42 
 

V klubovně dětí na č.p. 42 (knihovna) je dlouhodobě umístěn starý neevidovaný vysavač, který tam 
zřejmě donesl někdo z rodičů. Tento vysavač je opotřebovaný a mechanicky poškozený tak, že má 
skoro nulový sací výkon. V klubovně je třeba udržovat pořádek, a proto se předkládá návrh na pořízení 
nového vysavače. Doporučení – zakoupit bezsáčkový vysavač Elektrolux 220 nebo 223B. Pro potřeby 
obce je potřeba zakoupit průmyslový vysavač, který je využitelný při úklidových nebo údržbových 
pracích. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák. č. 128/2000 Sb. schvaluje nákup vysavače pro 
klubovnu dětí na č.p. 42 a nákup průmyslového vysavače pro potřeby obce. 
  
hlasování:                5 pro                              0 proti                             0 zdržel se   
 

 
5. Použití rezervního fondu ZŠ a MŠ Kobylnice 

 
Ředitelka školy před časem požádala o schválení použití rezervního fondu školy na nákup povlečení a 
pogumovaných prostěradel nebo chráničů na postýlky v MŠ. Rada tehdy schválila čerpání rezervního 
fondu až do výše 90 tis. Kč s tím, že ředitelka má předložit konkretizovaný návrh včetně ceny 
pořizovaného zboží. V současné době ředitelka předložila návrh na zakoupení 50 ks povlečení – bavlna 
(290 Kč/ks, přičemž by chtěla zakoupit i více ks, protože tato cena se zdá být výhodná), 25 ks peřina + 
polštář (480 Kč/ks) a 100 pogumovaných prostěradel nebo nepromokavých chráničů (191 nebo 240 
Kč/ks). U poslední položky zatím objednala vzorek na vyzkoušení. Cena tohoto zboží by byla cca 50 tis. 
Kč. Pokud se tedy ředitelce zdá vhodné resp. potřebné zakoupit i více souprav povlečení a pokud je má 
kde skladovat, mohla by rada schválit nákup 100 ks bavlněného povlečení a cena celkem by tak stoupla 
na cca 65 tis. Kč.  
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje použití rezervního 
fondu ZŠ a MŠ Kobylnice na zakoupení 100 ks bavlněného povlečení, 25 ks peřina a polštář a 100 ks 
pogumovaných prostěradel nebo nepromokavých chráničů. 
  
hlasování:                5 pro                              0 proti                             0 zdržel se   
 
 
 

6. Žádost o povolení hostování lunaparku  
 
Každoročně při tradičních hodech hostuje se svými lunaparkovými atrakcemi pan Antonín Kočka ze 
Dvorsk. Na toto hostování v roce 2015 nyní podal žádost. Postavení těchto atrakcí je možné v areálu 
„horního dvora“. 
 



Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje hostování 
lunaparku pana Antonína Kočky, Vlčkova 15, Brno – Dvorska při tradičních hodech. 
 
hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 

7. Žádost o dar do tomboly + tombola obecní ples 
 
Dne 23.1. se uskuteční v místní sokolovně 11. farní ples. Pořadatelé plesu požádali o poskytnutí daru do 
tomboly. Zároveň je potřeba uvést, že podle zákona o loteriích a vyhlášky o místních poplatcích 
každoročně tento ples odvádí obci cca 3.000 Kč. Z toho důvodu se navrhuje dar formou 10 ks 
nákupních poukázek OC Vaňkovka, každá v nominální hodnotě 500 Kč. Poukázky je možné uplatnit ve 
všech cca 110 obchodech tohoto OC. V rozpočtu pro tento účel prostředky jsou. 
Rada dále projednala i posílení tomboly na obecním plese. Zastupitelé byli vyzváni k darům do 
tomboly, ale mělo by v ní být i něco za obec jako instituci. Jako vhodné se jeví rovněž nákupní 
poukázky a také pamětní medaile obce. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje věcný dar pro 
pořádání farního plesu formou nákupních poukázek v součtové nominální hodnotě 5.000 Kč. 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje výdej nákupních 
poukázek v součtové nominální hodnotě 2.000 Kč a až 5 ks pamětních medailí do tomboly na obecním 
plese. 
  
hlasování:               5  pro                              0  proti                             0 zdržel se   
 
 

8. Předplatné čtvrtletníku ZRNKO 
 

V obci již asi 7 roků existuje Klub aktivních seniorů (KLAS). Jeho vznik iniciovalo Centrum pro rodinu 
a sociální péči, které nyní ve spolupráci s organizacemi KLAS a SPOKOJENÝ SENIOR vydává 
čtvrtletník ZRNKO. Tento čtvrtletník je naplněn zprávami a metodickou pomocí pro vedoucí místních 
poboček KLASu. Jeho roční předplatné činí 200 Kč. Při této minimální ceně je tento projekt udržitelný 
tehdy, když se do jeho odebírání zapojí co možná nejvíc spolupracujících organizací. Proto se navrhuje 
přihlásit obec Kobylnice k odběru tohoto časopisu. V rozpočtu pro tento účel prostředky jsou. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. schvaluje na dobu neurčitou 
objednání čtvrtletníku ZRNKO formou předplatného. 
 
hlasování:               5  pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 

9. Lyžařský zájezd do Mariazell 
 

Sportovní komise vytvořila anketu, zda se v únoru má uskutečnit lyžařský zájezd nebo zájezd do 
termálních lázní. Většinový názor, který zároveň dává vysokou naději, že zájezd bude naplněn 
kobylnickými občany, preferuje lyžařský zájezd. Propočet ceny za dopravu autobusem je na 21 tis. Kč. 
Při 47 účastnících zájezdu by náklady byly uhrazeny za cenu 450 Kč/osobu, přičemž kapacita autobusu 
je 49 osob. Pokud by zájezd nebyl zcela zaplněn místními, je možné doplnit účastníky z okolních obcí. 
Cena skipasu je pro hromadné zájezdy o 3 Eura levnější než pro individuální návštěvníky, skipas by ale 
kupovali přímo účastníci (nikoli obec). V rozpočtu obce jsou případné příjmy i výdaje na cestu 
zahrnuty. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. schvaluje uspořádání lyžařského 
zájezdu do Mariazell. 
 
hlasování:               5  pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 
 
 
 
 



 10. Kontrola dodržení stanovených limitů rychlosti - sdělení 
 
Obec obdržela od policie ČR, DI Brno – venkov sdělení, že v obci byla za rok 2014 provedena 9x 
kontrola dodržování stanovených limitů rychlosti. Při provedených kontrolách bylo zjištěno 11 
přestupků, které byly následně řešeny v přestupkovém řízení. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. bere na vědomí zprávu Policie 
ČR, DI Brno-venkov o kontrolách dodržování stanovených limitů rychlosti v obci Kobylnice za rok 
2014. 
 
hlasování:               5  pro                               0 proti                             0 zdržel se 
 
   
 11. Vyúčtování dotace Sdružení dechová hudba Zlaťanka 
 
Obec dne 22.5.2014 na základě usnesení zastupitelstva uzavřela smlouvu o poskytnutí dotace na 
realizaci projektu Mezinárodní festival dechových hudeb. Dne 22.12.2014 byla tato dotace v souladu 
s dotační smlouvou vyúčtována.  
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. bere na vědomí vyúčtování 
dotace obce na projekt Mezinárodní festival dechových hudeb. 
 
hlasování:               5  pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 

12. Možnost vyhrazení parkoviště na ulici Táborská 
 
Starosta byl kontaktován jedním obyvatelem ulice Táborská s dotazem, zda obec neuvažuje o vyhrazení 
parkovacích stání na parkovišti na této ulici, protože on, když přijede večer z práce, tak často musí 
parkovat nikoliv před svým domem, ale až na druhém konci parkoviště. Kontrolou dne 13.1. v 18 hodin 
bylo zjištěno, že na parkovišti je volné místo „pro invalidy“, pak je 5 míst obsazených a dále je 7 míst 
volných. I zbytek parkoviště je v tuto dobu zaplněn asi z poloviny. Je možné, že v pozdějších večerních 
hodinách je situace horší, avšak vyhrazení jednotlivých míst konkrétním uživatelům ve svém důsledku 
snižuje kapacitu parkovišť, protože toto parkovací stání je pak většinu dne nevyužitelné pro kohokoli. 
Obec tuto záležitost již před časem řešila v jiné lokalitě a dospěla k názoru, že parkovací stání (s 
výjimkou osob se sníženou schopností orientace, pohybu…) nikomu vyhrazovat nebude. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. rozhodla, že nebude 
vyhrazovat parkovací místa na ulici Táborské individuálním žadatelům. 
 
hlasování:               5  pro                              0  proti                             0 zdržel se   
 
 

13. Rozpočtové opatření č. 1/2015 
 
Do rozpočtu je potřeba zahrnout příjmy dotace v souhrnném dotačním vztahu (tzv. globální dotaci) ve 
výši 186.600 Kč a náklady na SW rozklikávací rozpočet, který TRIADA fakturuje až letos po 
proběhlém zkušebním provozu a náklady na Malované mapy, které byly objednány loni, ale dodány až 
letos. Rozpočtové opatření snižuje financování o 175.100 Kč a je přílohou č. 5 zápisu. 
 
Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. provádí rozpočtové opatření č. 
1/2015. 
 
hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 

14. Různé 
 
Na 3. schůzi rady proběhla diskuse k riziku uložených prostředků obce u Sberbank. Vklady jsou jištěny 
do výše 100.000 euro, současný objem prostředků obce u Sberbank je větší. Rada zvažovala, zda by 
nebylo vhodné zřídit účty u jiného bankovního domu a u Sberbank držet jen částku nižší než je 
v přepočtu 100 tis. Euro (cca 2,8 mil. Kč). Starosta projednal situaci s účetní obce jako správcem 



rozpočtu a navrhuje zatím další účty nezřizovat (efekt malý, zvýšená administrativní náročnost). 
V současné době se jeví jako vhodnější uhradit splátku investičního členského příspěvku ve prospěch 
Svazku Šlapanicko z běžného účtu (kde je takřka nulové úročení) a tím snížit objem prostředků u této 
banky pod jištěnou hranici. Je třeba projednat se Svazkem, aby nebyla narušena konsolidace příjmů a 
výdajů. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. schvaluje úhradu investičního 
příspěvku na splátku za kanalizaci ve prospěch Svazku pro vodovody a kanalizace Šlapanicko již 
v lednu. 
 
hlasování:               5  pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 
Rada projednala úhradu nákladů na osvětlení obecního betlému elektrickou energií od Zhřívalů. 
 
Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. schvaluje úhradu 300 Kč za 
elektrickou energii pro osvětlení obecního betlému v sezóně 2014-15. 
 
hlasování:               5  pro                               0 proti                             0 zdržel se   
 
 
Starosta obdržel ústně opětovně návrh na vytvoření ledové plochy kluziště na víceúčelovém hřišti s tím, 
že by hasiči zajistili nikoli napuštění vody na tuto plochu (což nevede k dobrému výsledku – led se 
vlivem vzduchových bublin uzavřených v „trávě“ následně zvedá a již není využitelný), ale jejím 
opakovaným nočním nástřikem tak, aby se vytvořila vždy slabá vrstva, která by postupně namrzala a 
nevytvářela by vzduchové bubliny.  
Po zkušenostech ze Šlapanic a ze Sokolnic je jasné, že je potřeba nejméně 10 mrazivých dnů a nocí, aby 
se ledová plocha o tloušťce alespoň 10 cm dala vytvořit postupným nástřikem slabé vrstva. V našich 
klimatických podmínkách je toto nepravděpodobné. Přesto rada obce souhlasí s pokusem vytvořit na 
víceúčelovém hřišti ledovou plochu tak, aby se (např. pro další roky) prověřila možnost takovou úpravu 
provádět a případně pořídit z rozpočtu obce i potřebné mantinely. 
 
V sobotu 10.1. proběhla v obci Tříkrálová sbírka (obec do ní přispěla rozhodnutím 4. schůze rady). 
Celkem se vybralo 44.542 Kč, 2 Eura a 1 americký cent. Oproti minulému roku je to nárůst asi o 14,2%. 
 
Obec dne 13.1. provedla v souladu s podmínkami dotace vyúčtování dotace od JmK za rok 2014. 
 
V souvislosti s aktivitou nejmladších hasičů (MŠ) je potřeba pro ně zabezpečit na zimní měsíce prostor 
pro cvičení a proto paní učitelka žádá o pronájem sokolovny na 8 dvouhodinových lekcí od 20.1. do 
konce března. Potom už by cvičili venku. Náklady asi 4 tis. Kč. 
 
Účetní obce již vyhotovila první část roční závěrky (Fin 2-12), ze které vyplývá, že obec v roce 2014 
hospodařila s přebytkem ve výši 398.400 Kč, když původně byl plánován deficit ve výši 1,816.100 Kč, 
tedy zlepšení výsledku oproti plánu o 2,214.500 Kč. Úspory se dosáhlo jednak vyššími příjmy (daňové 
příjmy jsou vyšší o 1,303.000, nedaňové o 211.100 Kč) a dále nerealizováním nebo zlevněním 
některých naplánovaných výdajů (silnice o cca 250 tis, ZŠ o 140 tis, veř. osvětlení  90 tis., ochrana 
obyvatelstva o 100 tis. a další drobné úspory). Další podrobnosti budou k dispozici po celkové roční 
závěrce a zprávě auditora. 
  
Od středy 14.1. probíhá v prostorách OÚ výpomoc daňovým poplatníkům s vyplněním daně 
z nemovitých věcí při jejich povinnosti podat daňové přiznání po provedené digitalizaci katastru obce 
(do přiznání se uvádějí pozemky, které byly doposud vedeny v číselné řadě p.k. a byly předmětem 
nájmu u zemědělského podnikatelského subjektu). 
 
Dolanský a komise ŽP připraví návrh výsadby u parkoviště na Táborské. 
 
 
  
 
 
Ing. Lubomír Šmíd                      Stanislav Dolanský  
         starosta                                                                                   místostarosta 


